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Høringsvar vedr. Tilpasning og omorganisering af daginstitutioner til faldende børnetal i Norddjurs kommune 
 
 
 
At nævne Skovbørnehaven Grenaa i forbindelse med at der skal lukkes en børnehave i norddjurs kommune er 
efter min mening en kæmpe fejl.  
Vores datter går i skovbørnehaven, og er meget glad for det.  
Jeg glæder mig hver dag til jeg skal hente hende, så jeg kan høre om alle de sjove oplevelser og spændende ting 
de har lavet.  
Børnene i skovbørnehaven kommer som regelt hjem fra børnehave, glade, trætte og godt beskidte.  
I en kommune som Norddjurs der har så rig natur og flotte strande. Virker det fuldstændigt tosset ikke at have 
en skovbørnehave med fokus på et aktivt udendørsliv.  
Efter min mening er Skovbørnehaven blevet negligeret i lang tid. Bygningerne har været i dårlig stand længe.  
Derfor syntes jeg også det er en super god ide at få belyst hvad en renovering vil koste.  
Jeg kan sagtens se skovbørnehaven som værende en af grundene til at børnefamilier skulle vælge at flytte til 
Grenaa.   
 
Med venlig hilsen  
 
Kenneth Lykke Hansen 


